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Abstract (en)
[origin: US2022338601A1] A bracelet clasp (1) including a strip (2), a first end (20) whereof is hinged to a first end (30) of a first bracelet strand (3),
and the second end (21) of the strip (2) is free, said strip (2) having a cut-out (5) forming at least a rigid portion (22) and two opposing deformable
portions (23, 24), each including a hook (6, 6’) arranged to engage with a hole (40) in a second bracelet strand (4) and to lock the clasp on said
second strand (4), simultaneous pressures exerted on the deformable portions (23, 24) resulting in the unlocking of the clasp.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un fermoir de bracelet (1) comprenant une lame (2) dont une premiere extrémité (20) est articulée sur une premiére
extrémité (30) d'un premier brin (3) de bracelet, et dont la deuxieme extrémité (21) de la lame (2) est libre, ladite lame (2) présentant une découpe
(5) formant au moins un partie rigide (22) et deux parties déformables opposées (23, 24) comprenant chacune un crochet (6, 6') agencé pour
coopérer avec un trou (40) d'un deuxiéme brin (4) de bracelet et verrouiller le fermoir sur ledit deuxiéme brin (4), des pressions simultanées
exercées sur les parties déformables (23, 24) conduisant a un déverrouillage du fermoir.
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